
Μέσα Ιουλίου η ανακοίνωση των μεταθέσεων των Εκπαιδευτικών

  

Στις 10 ή στις 11 Ιουλίου αναμένεται η ανακοίνωση των μεταθέσεων για τους
εκπαιδευτικούς της πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης σύμφωνα με τον αιρετό κ. Παληγιάννη.

  

Λίγο πιο αργά αναμένεται η ανακοίνωση των μεταθέσεων στη δευτεροβάθμια εκπαίδευση
καθώς ο αιρετός στο Κεντρικό Υπηρεσιακό Συμβούλιο εκτιμά ότι με τα σημερινά δεδομένα
οι μεταθέσεις αναμένεται να ανακοινωθούν 18 ή 21 Ιουλίου. Αξίζει να σημειωθεί ότι μέχρι
την Παρασκευή 4 Ιουλίου θα πρέπει να καταθέσουν οι Περιφερειακοί Διευθυντές τις
προτάσεις τους επί των μεταθέσεων.  

  

Όσον αφορά τις συνταξιοδοτήσεις να αναφέρουμε ότι στη δευτεροβάθμια εκπαίδευση
ανέρχονται σε 3.166 για το 2014 ενώ στην πρωτοβάθμια ο κ. Παληγιάννης ανέρχονται
περίπου στις 2000-2100. Ο συνολικός αριθμός συνταξιοδοτήσεων για το 2014 είναι περίπου
5200-5300. Το 2013 οι συνταξιοδοτήσεις ήταν 6.689. Λόγω των αλλαγών στα χρονικά
πλαίσια των αιτήσεων κατάθεσης οι φετινές συνταξιοδοτήσεις αθροίζονται σε αυτές του
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2013 και ο συνολικός αριθμός τους ανέρχεται σε περίπου 11.800-12.000 αριθμός που δεν
απέχει από τις 9.500-10.000 συνταξιοδοτήσεις που έχει αναφέρει ο Υπουργός Παιδείας σε
δηλώσεις του.

  

Όσον αφορά τις προσλήψεις των αναπληρωτών αυτές έφθασαν, σύμφωνα με τους αιρετούς
κ. Κορδή και κα Αναγνώστη τις 14.536 ενώ αν προσθέσουμε και τις περίπου 5.300
συνταξιοδοτήσεις των εκπαιδευτικών διαπιστώνουμε ότι τα κενά για προσλήψεις
αναπληρωτών θα φθάσουν τις 20.000. Για ακόμη μια χρονιά οι προσλήψεις θα γίνουν μέσω
ΕΣΠΑ καθώς, αν δεν αλλάξει κάτι, οι πιστώσεις του κρατικού προϋπολογισμού επαρκούν
για 2000 προσλήψεις αναπληρωτών. Χαρακτηριστικά αναφέρουμε ότι ο κ. Παληγιάννης
δήλωσε ότι σε σύνολο 11.000 περίπου αναπληρωτών οι 9.000 ήταν μέσω ΕΣΠΑ γεγονός που
αναμένεται να επαναληφθεί και το 2013-14.

  

Για ακόμη μια χρονιά εκτιμάται να είναι θερμός ο Σεπτέμβριος στην εκπαίδευση και πολλά
σχολεία πιθανόν να έχουν κενά στο εκπαιδευτικό προσωπικό τους. Μόλις 2000 προσλήψεις
αναπληρωτών μέσω κρατικού προϋπολογισμού μπορούν να γίνουν άμεσα, σύμφωνα με τον
κ. Κορδή, καθώς οι προσλήψεις μέσω ΕΣΠΑ είναι πιθανόν να πάνε Οκτώβριο.
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